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[Másbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . , § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . 5 . (1) bekezdésére ,
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Seszták Miklós Nemzeti Fejlesztési
Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

M/szükség volt a,rNernzeti IlCukaholding"látrehoaásáraiamlkar
háromnegyed év után még mindig nem képes ellátni feladatát '?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A törvényi módosítások eredményeként 2016. április 1-jétől a Nemzet i
Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelő Zrt. (NHKV) felügyelete alá kerü l
az egész ország területén a közszolgáltatás körében gy űjtött hulladékok kezelése.

Az NHKV Zrt mintegy háromnegyed éves tevékenységét az alábbiakban lehe t
összefoglalni :

1. közszolgáltatási számlák kibocsátására a mai napig nem képes, azt továbbra is
a tevékenységet ellátó társaságok végzik szolgáltatási _területükö n
bérszámlázás keretében;

2. A teljes adminisztrációt, az egyéb értékesítési, logisztikai feladatokat ma is a
társaságok látják el bizományosi értékesítés keretében, továbbá a holdin g
működése óta az adminisztrációs feladatok drasztikusan megerneikedtek;

3. A szolgáltatók szerinti jogos költségek megtérítése nem valósult meg a II . és
TII . negyedéves elszámolás szerint;

4. a lakosság jelentős része 2016. évvégén szinte egyszerre kapott meg 6 havi
számlát, ami jelentősen megterhelte az emberek pénztárcáját, mily különöse n
hátrányosan érintette őket karácsony előtt



Eppen ezért kérdezem Miniszter urat :
- Miért nem képes még mindig ellátni feladatát a NHKV Zrt a

létrehozása óta eltelt háromnegyed év után sem? Mi értelme volt így
a központosításnak?
Miért nem kapják meg a szolgáltatók a negyedéves elszámolásokba n
realizált valós költségeit?
Miért kellett egyszerre a lakosság nyakába zúdítani 6 havi számlá t
karácsony előtt? Milyen lehetőségük van azoknak, akik nem tudjá k
megfizetni a több tízezer Ft-os hulladékszállítási díjat?

Várom válaszát

Budapest, 2017 . január 10,

Szabó Sándor
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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